
Technische Vragen

Technische vragen over uitnodigen inwoners informatieavonden

Inleiding

In de afgelopen maanden heeft de gemeente in samenwerking met verschillende partijen 
informatieavonden voor bewoners georganiseerd, ik denk bijvoorbeeld aan; (1) 
inloopinformatieavond in Sint Maartensbrug over het te realiseren elektriciteitsstation, (2) 
informatieavond op 22 september in Tuitjenhorn over woningen voor Oekraïense 
vluchtelingen en (3) een tweede informatieavond op 21 december over het woonplan tussen 
Warmenhuizen en Tuitjenhorn.

Bij de zojuist als eerst genoemde informatieavond waren geen uitnodigingen naar de 
bewoners verstuurd. Bij de zojuist als tweede genoemde informatieavond waren door de 
gemeente geen uitnodigingen naar de bewoners verstuurd, de dorpsraad Warmenhuizen 
heeft wel een uitnodiging rondgebracht. Bij de laatst genoemde informatieavond is, naar mijn
weten (informatie van direct omwonenden) naar slechts een aantal inwoners een uitnodiging 
verstuurd. Bewoners van de Leeuwerikstraat, de Koorndijk en Het Nieuwe Glas hebben geen
uitnodiging ontvangen, bewoners van de Dergmeerweg dan weer wel. 

Gevolgen:
- Een aantal (geïnteresseerde) inwoners uit Sint Maarten heeft de 

inloopinformatieavond over het te realiseren elektriciteitsstation gemist. 
- Een aantal (geïnteresseerde) inwoners uit Warmenhuizen heeft de eerste 

informatieavond niet bezocht omdat men dacht dat dit geen officiële informatieavond 
van de gemeente was. 

- Een aantal (geïnteresseerde) inwoners uit Warmenhuizen heeft de tweede 
informatieavond niet bezocht omdat men niet wist dat er een informatieavond zou 
plaatsvinden

In de beantwoording van 3 oktober op mijn technische vraag over de uitnodiging van de 
inloopinformatieavond in Sint Maartensbrug schrijft men:

Het niet aankomen van de uitnodiging bij een deel van de inwoners van Sint Maarten en Sint
Maartensbrug lijkt uniek. Het college heeft geen signalen dat dit vaker gebeurt, maar tegelijk 
vraagt dit scherpte van het college om dit soort onwenselijke situaties in de toekomst niet 
vaker voor te laten komen.

Vragen:

1. Is er beleid rondom het organiseren van informatieavonden voor inwoners, ofwel; is 
er beleid over het uitnodigen van inwoners voor informatieavonden?

2. Zo ja, hoe luidt dit beleid?
3. Moeten wij concluderen dat dergelijke situaties minder uniek zijn dan het college 

denkt?
4. Wat gaat het college doen om dergelijke, onwenselijke situaties te voorkomen?
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